
1 
 

Zápis z online jednání ÚOK sekce koček ČSCH dne 2.9.2024 

 

Přítomni: Martin Urban, Dagmar Soukenková, Jaroslav Pánek, Adéla Justová, Lena 

Venclíková, Zuzana Maršíčková, Martin Kabina 

Kontrolní komise: Ivona Fleglová                                                       

VPK: Jaroslav Pánek 

 

1) Zahájení jednání - jednání bylo zahájeno v 18 hod online 

2) Schválení programu jednání – hlasování: 7 hlasů pro. Jednotlivé body zápisu 

souhlasí s body schváleného programu. 

3) Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu - jako zapisovatel byla zvolena Lena 

Venclíková, ověřovatel zápisu je ÚOK. Hlasování – 7 hlasů pro. 

4) Kontrola zápisu z minulého jednání: 

Úkol - vyřešení stížnosti na pí Hlaváčkovou - trvá. Kárná komise vytvořená k tomuto 

případu bude informovat ÚOK na příštím zasedání. 

Úkol - stanovit pravidla pro Open Doors (účast nonFIFe vystavovatelů na FIFe 

výstavách) - ÚOK navrhuje zachovat pro ČSCH stávající pravidla, hlasování - 6 hlasů 

pro, 1 proti. Úkol uzavřen. 

USNESENÍ - ÚOK schvaluje od 1.1.2025 zachování stávajících pravidel pro účast 

nonFIFe vystavovatelů na výstavách ČSCH, tzn. jejich účast je povolena v oficiálních 

třídách 9, 10, 11, 12 a 14. V neoficiálních třídách záleží na rozhodnutí pořadatele. 

Úkol - vypsat výběrové řízení na logo WS 2027 - trvá, A.Justová představila návrh 

podmínek výběru, konečné znění bude upraveno podle připomínek členů ÚOK do 

30.9.2024. Zveřejnění výběrového řízení proběhne do 31.10.2024 na stránkách SCHK  

a na sociálních sítích. Uzávěrka bude 31. 12. 2024 a ÚOK vyhodnotí návrhy do února 

2025. Odměna pro výherce byla stanovena na 10 000 Kč. Hlasování o výši odměny    

- 5 hlasů pro, 2 se zdrželi. 

Úkol - vybrat prostory pro pořádání WS 2027 - osloveno PVA Praha - jediný možný 

termín je 23. - 24. 10. 2027. O2 Univerzum Praha odmítlo povolit výstavu koček, 

Výstaviště Holešovice je nutné oslovit. BVV Brno - J.Pánek a M.Kabina informovali, že 

BVV má v požadovaném termínu volno, je možné pronajmout 2 pavilony, kalkulace 

není zatím známá.                                                                 

Úkoly - oslovit Předsednictvo FIFe s informativním dotazem, zda by v případě pořádání 

WS v PVA bylo možné posunout termín o týden - M.Urban                              

- předat kontakty na BVV - J. Pánek, M. Kabina, oslovit BVV s oficiální poptávkou -    

M. Urban                                                                             - 
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- oslovit Výstaviště Holešovice s oficiální poptávkou - M. Urban 

SO Pardubice požádala o revokaci usnesení o konání národní výstavy jako podmínky 

pro další povolení mezinárodních výstav. Po diskuzi ÚOK hlasovala o tom, zda tuto 

žádost zařadit na program příštího jednání. VPK revokaci rozhodnutí nedoporučuje. 

Hlasování - 5 proti, 2 pro. Úkol uzavřen. 

Porušení pravidel FIFe na Propagační výstavě pořádané ZO Praha 8 (vystavení 

klapouchých koček, Ukrajinský levkoy) - bude vytvořena kárná komise, jejímž členem 

by měl být zástupce ČSCH - dle informace M. Urbana na posledním zasedání ÚVV ČSCH 

nebylo možné toto projednat, čekáme na jmenování členů komise za ČSCH. Úkol trvá. 

SW plemenné knihy – Úkol trvá. D.Soukenková bude na příštím zasedání ÚOK 

informovat o stavu výpovědi smlouvy s R. Pánkem. A. Justová připraví dopis pro 

oslovení FIFe členů s nabídkou odkoupení programu. Oslovený Felis Polonia nemá      

o prodej zájem. M. Urbam oslovil FCI, bohužel jejich PK také pracuje se zastaralým 

programem a není to vhodná alternativa. 

EU legislativa a akce SCHK - EU legislativa neomezuje chov jednotlivých plemen,   

jde vždy o pravidla jednotlivých států. Nicméně musíme být připraveni - chovatelé SPH 

navrhují vytvořit dotazník mapující zdravotní stav plemene. Čekáme na upravenou 

verzi dotazníku - R. Weiszová. ÚOK navrhuje vytvoření Národních chovatelských rad 

jako platformy pro koordinaci a řízení všech těchto iniciativ - více v bodě Informace 

komisí. Úkol trvá. 

Překlady standardů - překlady hotovy, revize hotovy, Z. Maršíčková je postupně 

zpracuje na stránky SCHK. Úkol uzavřen. 

Úprava ML Podávání stížností - D. Soukenková, úkol trvá.  

5) CEW – vyúčtování - M. Urban informoval o hospodářském výsledku CEW, výstava 

byla ve ztrátě. Detaily vyúčtování pošle členům ÚOK. 

6) Informace komisí 

Náplň činnosti komisí - Výstavně posuzovatelská komise - schváleno, sekretariát 

zveřejní na webu. Chovatelská komise - schváleno, sekretariát zveřejní na webu. 

Komise pro pohodu a zdraví zvířat - pracuje na finálním znění, dodá do příštího 

zasedání. 

VPK - Po odsouhlasení ÚOK byla zamítnuta žádost SO Karlovy Vary o termín výstavy z 

důvodu řetězení výstav - VPK bude informovat SO. VPK připraví formulaci, která bude 

zapracována do ML ohledně schvalování termínů výstav, tak aby nedocházelo k situaci, 

že je několik týdnů po sobě každý víkend výstava. 

Chovatelská komise předložila návrh na zřízení Národních chovatelských rad - po 

drobných úpravách textu byl návrh přijat a bude zveřejněn formou ML na stránkách 

SCHK. Hlasování 7 pro. 
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HPCH pro kategorii 4 informovala o problémech s certifikáty testů PRA-rdAc. 

Opakovaně jsme konfrontováni s případy, kdy zvířata, která by měla být PRA-rdAc 

negativní na základě testů rodičů, jsou ve skutečnosti recesivní heterozygoti = 

přenašeči nemoci. Problém pochází z CHS Hosia z Gilanu, CZ, proto je nutné tyto linie 

znovu testovat a nespoléhat se na testy, které byly provedeny nesprávně nebo byly 

výsledky upraveny. Hlasování o usnesení - 6 pro, 1 se zdržel. 

USNESENÍ - Kočky, které mají ve svých předcích zvíře, pocházející z CHS Hosia z 

Gilanu, CZ nebo krycího kocoura Ace High van Scalindjo, SIA o, působícího v této CHS, 

nelze považovat za PRA negativní pouze na základě testů rodičů, je nutné před 

použitím v chovu doložit vždy originál testu pro dané zvíře. 

7) Doručená pošta, různé 

Ze zahraničí přišla stížnost na prodej kotěte s kalicivirozou - chovatelka bude požádána 

o vyjádření. 

SBI - dotaz na standard a způsob posouzení SBI na výstavách - odpoví L. Venclíková 

BEN - dotaz soudního znalce ohledně detailů o chovu jisté CHS - odpoví D. Soukenková 

V mezičase mezi jednáním byly schváleny odměny pro účastníky Soutěže mladých 

chovatelů v sekci Kočky - byly zakoupeny knihy M. Říhové o chovu koček. 

Prezentace v médiích - během diskuze o vhodných účastnících vysílání Dobré ráno s 

Novou, kdy se za SCHK zúčastní M. Urban a chovatel s černými kočkami (požadavek 

produkce) se odpojil z jednání J. Pánek (20.30). 

Diskuze k žádosti o výjimku z počtu koček pro výstavu v Karlových Varech. ÚOK 

vzhledem k dosaženému počtu 137 koček a k problémům, které by zrušení výstavy v 

tak krátkém termínu před jejím konáním přineslo, žádost o výjimku schválil 6 hlasy. 

Termín příštího zasedání byl stanoven na 8. 10. 2024 v 18,00 online.  

Zasedání bylo ukončeno ve 21.20. 

 

zapsala L. Venclíková 

 

 

 


